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De punten van PG covid 19
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Vanochtend vroeg
niet gereed om op politiek niveau afgestemd te worden begrijp ik van

akkoord input te ieveren daarna wordt het nog interdepartementaal afgestemd

Voor die input had ik deze op advies van^^^ nog bij PG uitgezet Hun input staat hieronder veel dank^^^^ Zullen we

morgen even kijken of je het met deze punten eens bent en door wilt zetten naar de rest van de stuurgroep

10 2e naar de stukken over Intravacc De stukken die voriqe week dinsdag aan joi^zijrvgestuurd zijn nog

gSfnu gevraagd om10 {2e i 10 2e Er is o a jou en
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Hierbij de annotatie voor over IntravaccI0 £2e

Annotatie namens PG Covid 19 directie

• De stukken zijn conform eerdere besprekingen en geven ons inziens een goed beeld van de beleidsvraag en de

omstandigheden
• In de redeneerlijn zou kunnen worden toegevoegd dat Intravacc geen producent is van vaccins maar een schakel in de

ontwikkeling van concept naar productie we verkopen dus geen vaccinfabriek In de redeneerlijn is opgenomen dat FDI

Intravacc mogelijk wil verbreden met test en productiecapaciteit Dat zou een interessante verbreding kunnen zijn
maar die verbreding valt dan buiten het contract met de overheid

• De voorwaarden waaronder Intravacc verkocht lijkt te kunnen worden aan FDI lijken in ieder geval op papier zeer gunstig
voorde publieke zaak

• Het is voor PG Covid 19 onduidelijk of FDI die voorwaarden wil tekenen vanuit een intrinsieke motivatie voor het

publieke belang of dat FDI in de onderhandelingen iets terugverwacht voor deze afspraken bijv korting op de

verkoopprijs toezegging toekomstige opdrachten Om steun te krijgen voorde verkoop in de Tweede Kameren bij de

WHO mogen de publieke waarborgen volgens PG Covid 19 wel iets kosten Bij een vorige onderhandelingsronde was

bijvoorbeeld afgesproken om euro aan toekomstige opdrachten mee te geven voor de komende 5 jaar
• PG heeft behalve nu voor Covid 19 een beperkte beleidsagenda voor vaccinontwikkeling met name gericht op

bacteriele vaccins in het kader van antibioticaresistentie en de ziekte van Lyme VWS heeft de afgelopen jaren een

marginale rol gespeeld op de markt voor vaccinontwikkeling Eventueel kan PG aanvullend beleid maken bijvoorbeeld
door vaccins te stimuleren waar commercieel weinig aandacht voor is Het zou dan gaan om het stimuleren subsidieren

van projecten om commerciele drempels te verlagen De kans op succes bij de ontwikkeling van vaccins is erg klein en

de doorlooptijden lang de overheid rnoet er dan dus rekening mee houden dat het geld dat we subsidieren geen
zichtbaar rendement zal opleveren VWS kan ook niet alleen Intravacc subsidieren het zou dan een bredere regeling
moeten worden waarbij alle marktpartijen een gelijke kans hebben om te profiteren van overheidssteun

• Kortom FDI lijkt ons een mooie private partij in het vaccinspeelveld met voldoende publieke waarborgen waar we als

overheid voldoende mee kunnen samen werken in PPS en En in de markt moet Intravacc maar laten zien hoe goed ze

zijn En hun plek ver her overen of zien te behouden PG Covid 19 is voorstander van verkoop van Intravacc aan FDI
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Urgentie Hoog

Dag ^Qen 10 2e

iox2f11 I0 2eBijgevoegd vinden jullie stukken over de eventuele verkoop van Intravacc Ik begrijp van

betrokken zijn vanuit PG wordt voor 9 September om haar advies opmerkingen op de stukken gevraagd
Zouden jullie haar hier uiterlijk 7 September op kunnen adviseren vanuit PG perspectief Kern is namelijk om een politiek besluit

dat jullie hier eerder bij

te nemen over het wel of niet definitief doorgaan van de verkoop met welke planning en in welke vorm

Dank alvast

Groet 10 2e

2e | Adviseur DGV |
Minlsterle van Volksgezondheid Welzijn en Sport | Directie BPZ |

Parnassusplein 5 | ZSl^XPJ Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

M 06 10 2e | 10 2e 5 minvws nl | www rijksoverheid nl j

10 2e 10 2e l@minvws nlVan

Verzonden donderdag 3 September 2020 11 16

|@minvws nl10 2e 10 28Aan

10 2e 10 2e @pd alt nlFrom

Sent woensdag 2 September 2020 17 42

10 2s

10 2»

R 10 2e

I 10 2»

10 2e@minvws nl

B@minfin nl1 •

^■@minvws nl

^B^jTTjnfimnl |
| Collegium Advisors

l@minezk nl1To W

I0 2e 10 2»|@pd alt nl

|@collegiumadvisors com1 10 2e K10 2e^R 10 2e 10 2e M

10» 2e j 10 2e B@minvws nl

fin ppi m10 2e 10 2e

10 2e

10 2e

10 2e

10 2e E 10 2e
_

10 2e

@minfin nl

|@pd alt nl |
Cc

madvisors com

@ minvws nl r^M@rninvws nl

10 2e@minvws nl B@intravacc nl

@minvws nl

m

10 2e l@minvws nl
■

Subject schriftelijke adviesronde Stuurgroep Privatisering Intravacc

Beste leden van de Stuurgroep Privatisering Intravacc

Op verzoek van en in afstemming met de voorzitter ontvangt u hierbij een concept beslisnota ter advisering die wij
aan de Minister van Medische Zorg en Sport willen voorleggen Kern van deze nota is om een politiek besluit te

nemen over het wel of niet definitief doorgaan van de verkoop met welke planning en in welke vorm Dit besluit

moet helder zijn voor we zouden kunnen starten met onderhandelingen over de financiele kant van de

overeenkomst

We willen deze nota dus schriftelijk afstemmen zodat er goed naar gekeken kan worden De nota kan door mij en

Eline desgewenst worden toegelicht live telefonisch web ex Alleen als het nodig is op basis van de ontvangen
commentaren zullen we dan een extra stuurgroep inplannen
In verband met de verdere planning en de tijd die nodig zal zijn voor politieke afstemming ontvangen we graag

uiterlijk woensdag 9 September uw advies opmerkingen en of suggesties
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